
Ingekomen email d.d. 16 januari 2018  
 
Ter informatie aan de  commissie en mevrouw Verbeek, De camera van de overvallen bus 
was niet uit te lezen, de overval is dus niet gefilmd, ook zijn de camera’s in de tram sinds 
anderhalf jaar beloofd nog niet ingebouwd. Wat betreft de beloofde lijst over het materieel van 
beide vervoerders; Wij starten op zeer korte termijn een enquête hierover en hopen zo 
spoedig mogelijk u hierover te berichte. 
Met vriendelijke groeten, 
Lutz Kai Kressin 

 


